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Az OEE Szeniorok és Tiszteletbeli Tagok
Tanácsa 2021. szeptember 2-án 10.30
órai kezdéssel tartotta Budapesten a
Nemzeti Földügyi Központ Erdészeti Fõ-
osztályának tanácstermében és kertjé-
ben 2021-évi elsõ rendezvényét.

Schmotzer András elnök köszöntötte a
megjelent tagokat, akik a vírushelyzet
ellenére is nagy számban (24 fõ) jelen-
tek meg az összejövetelen.

Az elnök örömmel jelezte a jelenlé-
võknek, hogy ebben a hónapban, ha
minden a tervei szerint alakul újabb ta-
lálkozóra kerülhet sor szeptember 30-
án. Külön köszöntötte Czirok Istvánt
az Erdészeti Fõosztály vezetõjét, akit
felkért egy rövid köszöntésre. 

A fõosztályvezetõ az alábbiakról tájé-
koztatta a szeniorokat. Egy jó éve vette
át a stafétabotot Wisnovszky Károlytól,
aki elnöki tanácsadóként erõsíti tovább-
ra is a csapatot. Sokáig veszélyben volt
a megszokott székhelyük (Frankel L. u.
42–44.), de ma már nagy a valószínûsé-
ge annak, hogy maradnak változatlanul
itt. Reméli, hogy a jövõben tudnak az
épületre és a kertre is költeni. Beszélt to-
vábbá az erdészeti igazgatás átalakításá-
nak nehézségeirõl, arról, hogy hosszú
idõ után, 2020. március 1-tõl az erdõter-
vezést sikerült egy szervezetbe integrálni 

Kialakult új szervezet a Földügyi Köz-
pont, amiben ez a fõosztály a legna-
gyobb. 11 településen vannak jelen,
plusz Budapesten van két osztály mint-
egy 30 fõvel, összesen 113-an. Sok segít-
séget kapnak a minisztériumtól. Kiemel-
te továbbá hogy az igazgatásban a
fizetések nem magasak, számít fluktuá-
cióra is és vannak elképzelések egy köz-
ponti agrárigazgatási szerv kialakítására.

Elnök úr megköszönte a rövid tájé-
koztatást és a lehetõséget, hogy a Sze-
niorok hónapról hónapra igénybe vehe-
tik az Erdészeti Fõosztály tanácstermét
és további sikeres munkát kívánt a fõ-
osztálynak.

Ezután Marjainé Katalin kapott szót
miután két csodás tortával érkezett a
rendezvényre. Orvosi kezelésre szorul,
így nem tud a közeljövõben a rendez-
vényeken részt venni, ezért a tortákkal
kedveskedett a tagságnak. A jelenlévõk
döntése eredményekét a teremben
folytatódott az ülés.

Ezek után Németh Jenõ tagtársunk
kapott szót, aki a már korábban említett
szeptember végi találkozónak a fõszer-
vezõje. Röviden ismertette elképzelését,

melyben Üllõ, Újhartyán környékén, va-
lamint a Duna–Tisza közi homokhátság
legszárazabb területén 2 aranykoronás
területen 7 évvel ezelõtt ültetett akác ül-
tetvényeket néznénk meg. A jelenlévõk
örömmel fogadták a tervet.

Ezt követõen Elnök úr ismertette az
éves tervben szereplõ hátralévõ prog-
ramokat és elõadóit. A tagság egyéb ja-
vaslatot nem tett. Így az elõterjesztés
elfogadásra került. Majd rátért a meg-
hívó mellékletében közreadott 30. év-
fordulóját élõ Soproni Vándorgyûlésre.

Kiemelte, hogy életének egyik legfé-
nyesebb napja volt. Újra megköszönte
mindazoknak, akik akkor ezt a rendez-
vényt segítették. Bebizonyosodott, az
oktatás, gyakorlat, tudomány, termé-
szetvédelem összefogásával nagyszerû
eredmények születtek és születhetnek.
Megjegyezte, hogy a szakma történeté-
ben elõször ezen a vándorgyûlésen ad-
tak át hölgy részére Bedõ-díjat. 

A Kecskeméti Vándorgyûlésen nagyon
jó szakmai programok voltak, jegyezte
meg elnök úr. A következõ vándorgyû-
lést a Pilisi Parkerdõ Zrt. szervezi. Szólt a
kitüntetettekrõl is és az ünnepségen be-
szédet, köszöntõt mondott politikusokról,
kiemelte Kiss László elnökünk remek be-
számolóját. Sajnálatát fejezte ki, hogy csak
2-2 Bedõ- és Kaán-díj került kiosztásra. 

Ezután Bogdán József (Díjbizottság
tagjaként is) kapott szót és beszélt az
alapszabály és a kitüntetési szabályzat
értelmezésérõl. Sajnálatát fejezte ki,
hogy az Örökös Tagsági Díszoklevél az
elmúlt 4 évben nem került kiosztásra,
pedig véleménye szerint erre vannak
alkalmas tagok és javaslatok is voltak. 

Marjainé Katalin hozzászólásában
arról beszélt, mintha a tagokra keve-

sebbet figyelnének az Egyesületben.
Szólt az 50 éves tagság el nem ismeré-
sérõl és hiányolta, hogy nem mûködik
a határozatok könyve.

S. Nagy László felszólalásban kiemelte
fontos lenne, hogy a Szeniorok elnöke
meghívást kapjon a számukra fontos na-
pirendekre az OEE Elnökségének ülései-
re. Örömét fejezte ki, hogy vannak szak-
mai sikerek és van elõrelépés a szakma
és a politika kapcsolatában is. Viszont úgy
látja, hogy a közösségi életben van mit
fejlõdni. Fontosnak tartja és hiányolja a
kitüntetettek (Bedõ, Kaán) bizonyos idõ-
közönkénti összehívását, mint ahogy ezt
a korábbi (1998–2002) elnökség megtette.  

Mohainé Fejes Ágnes gratulált Ormos
Balázsnak és Káldy Józsefnek ahhoz a
munkához, amit a könyv kiadása érdeké-
ben végeztek. Javasolja ennek folytatását.

Ezek után a jelenlévõk levonultak a
kertbe a piknik helyszínére és ott folyta-
tódott az ülés.

Elõször dr. Ádámfi Tamás kapott szót,
aki megköszönte az elnökség munkáját
és Schmotzer Andrásnak, Káldy Józsefnek
egy-egy általa írt Vadászkönyvészet címû
dedikált kötetet adott át. Majd Mohai Elek
által elõadott verset hallgattak meg a je-
lenlévõk.

Összefoglalva: a Szeniorok az elhang-
zottak közül kiemelik és kérik az  OEE
Elnökségét az Erdészeti Hagyaték és Ér-
téktár Program napirendre vételére. 

Ezt követõen kezdetét vette a baráti
beszélgetés és jó kedvû, derûs, együtt-
lét kerekedett, melyben nagy szerepe
volt a Dudás Péter és Bogdán József
által szervírozott virsli-szafaládé-papri-
ka-paradicsomnak és a hozzá illõ ita-
loknak továbbá Marjai Katalin remek,
nagyon finom tortáinak. Köszönjük ön-
zetlenségüket.

Szöveg és kép: Káldy József
titkár, OEE SZTTT
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Szeniorok újra együtt!


